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Styrelseinformation Januari 

 
Den här gången kommer min information väldigt sent eftersom jag skriver den så nära inpå 

kommande månadsbyte. 

 

Mina helger flöt mycket lugnt och det nya året har ju börjat med väderleksförändringar jag aldrig 

har upplevt. Man blir fundersam på hur mycket i dessa förändringar som är förorsakade av oss 

människor. 

Förvisso är det mycket snö i Falun men jag tror ni har detsamma så jag misstänker att våra barnbarn 

är lyckliga i pulkabackar och isbanor. 

 

Vårt styrelsemöte i januari genomfördes via ZOOM vilket inte är alltför enkelt men vi får träna för 

det kommer säkert att behövas fler gånger. Nästa möte är planerat till Borlänge. 

 

Den 9/1 genomfördes mötet om Hemtjänstindex i Falun och material har sänts ut från mötet. 

Vad jag förstår finns fortfarande lite frågor kring hur stor helhetsbild detta material ger. 

 

Jag och kassören har börjat titta på våra ekonomifrågor inför stämman där vi redan nu kan 

konstatera att vi kommer att få ett verksamhetsår med troliga förändringar med anledning av vår 

ekonomi och kostnadsutvecklingen som har drabbat oss alla. 

Det finns några fasta kostnader som jag blivit lite överraskad av och det är distriktets ansvar för den 

SPF app som är viktig men inte alltför många nyttjar enligt den statistik som framkommit. 

Distriktets kostnad är 3 kr/medlem vilket för oss blir 27 000 kr. 

Till detta landade nu ersättningen för STIM in med posten, en ersättning som är flyttad från förbund 

till distrikt enligt beslut på kongressen. För vår del blev det 29 000 kr. 

 

Det positiva är trots allt att vårt medlemsantal inte har minskat. Bra jobbat i era föreningar. 

 

Glöm inte bort att eventuella motioner till årsstämman jobbas fram om det finns synpunkter på 

önskade förändringar. 

Ser fram emot ett bra 2024 och att vi får en positiv årsstämma den 10 april i Borlänge 

 

Anders Runström   

Distriktsordförande 

 
 
 
 
 


